

Kuwait on 26 October 2021
Ref.: Fin/KSE/2021/230

الكويت في 26 أكتوبر 2021
الإشارة: Fin/KSE/2021/ 230

The Chief Executive Officer
Kuwait Bourse Company
State of Kuwait

السيد / الرئيس التنفيذي المحترم
شركة بورصة الكويت
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Supplementary Disclosure on Ahli United Bank K.S.C.P. Redemption of its USD 200 million Additional Tier1 (AT1) Capital Sukuk as issued in 2016 (ISIN: XS1508651665)

الموضوع: إفصاح مكمل للبنك الأهلي المتحد (ش.م.ك.ع) حول استرداد صكوك الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال المصدرة بمبلغ 200 مليون دولار أمريكي في 2016 (ISIN: XS1508651665)

Reference is made to the above mentioned subject and our earlier disclosure dated 19th September 2021 and pursuant to Condition 10.1 (b) (*Trustee's Call Option*) of the terms and conditions of the Certificates, Ahli United Bank K.S.C.P. (Obligor/ Mudareb) has, on 25th October 2021 (the "**Redemption Date**"), redeemed all of the remaining outstanding Certificates at their face amount of U.S.\$160,815,000 (equivalent to Approx. KD 48,759,108) together with accrued and unpaid periodic profit distribution amounts.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإفصاحنا السابق بتاريخ 2021/09/19، وطبقاً للشرط 10.1 (b) الخاص بخيار استدعاء الصكوك من قبل المصدر الوارد ضمن شروط وأحكام الصكوك المصدرة، فإن البنك الأهلي المتحد ش.م.ك.ع (الملتزم/المضارب) قام بتاريخ 2021/10/25 ("تاريخ الاسترداد") باسترداد الصكوك المتبقية بقيمتها الاسمية البالغة 160,815,000 دولار أمريكي (بما يعادل 48,759,108 د.ك. تقريباً) مع الأرباح المستحقة وتوزيعات الأرباح غير المدفوعة عن الفترة.

Subsequent to the Redemption Date, the Obligor/ Mudareb has requested that the Nasdaq Dubai and Euronext Dublin delist the outstanding Certificates from the regulated markets.

وإلحاقاً لهذا الاسترداد ، قام الملتزم/المصدر بتقديم طلب إلى نسداك دبي ويورونكست دبلن بإلغاء إدراج الصكوك من أسواق الأوراق المالية المدرجة بها .

Following redemption, no Certificates remain outstanding.

وعقب هذا الاسترداد لا يوجد أي صكوك قائمة.

Sincerely,


الرئيس التنفيذي
٢
البنك الأهلي المتحد
ahli united bank
2
HEAD OFFICE

Appendix No. (11)
Disclosure of Material Information

ملحق رقم (11) نموذج الإفصاح عن المعلومات
الجوهرية

Date	التاريخ
26 October 2021	26 أكتوبر 2021
Listed Company Name	اسم الشركة المدرجة
Ahli United Bank K.S.C.P.	البنك الأهلي المتحد (ش.م.ك.ع.)
Material Information	المعلومات الجوهرية
<p>Reference is made to the above mentioned subject and our earlier disclosure dated 19th September 2021 and pursuant to Condition 10.1 (b) (<i>Trustee's Call Option</i>) of the terms and conditions of the Certificates, Ahli United Bank K.S.C.P. (Obligor/ Mudareb) has, on 25th October 2021 (the "Redemption Date"), redeemed all of the remaining outstanding Certificates at their face amount of U.S.\$160,815,000 (equivalent to Approx. KD 48,759,108) together with accrued and unpaid periodic profit distribution amounts.</p> <p>Subsequent to the Redemption Date, the Obligor/ Mudareb has requested that the Nasdaq Dubai and Euronext Dublin delist the outstanding Certificates from the regulated markets.</p> <p>Following redemption, no Certificates remain outstanding.</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإفصاحنا السابق بتاريخ 2021/09/19، وطبقاً للشرط 10.1 (b) الخاص بخيار استدعاء الصكوك من قبل المصدر الوارد ضمن شروط وأحكام الصكوك المصدرة، فإن البنك الأهلي المتحد ش.م.ك.ع. (الملتزم/المضارب) قام بتاريخ 2021/10/25 ("تاريخ الاسترداد") باسترداد الصكوك المتبقية بقيمتها الاسمية البالغة 160,815,000 دولار أمريكي (بما يعادل 48,759,108 د.ك. تقريباً) مع الأرباح المستحقة وتوزيعات الأرباح غير المدفوعة عن الفترة.</p> <p>وإحافاً لهذا الاسترداد، قام الملتزم/المصدر بتقديم طلب إلى نسداك دبي ويورونكست دبلن بإلغاء إدراج الصكوك من أسواق الأوراق المالية المدرجة بها.</p> <p>وعقب هذا الاسترداد لا يوجد أي صكوك قائمة.</p>
Effect of the Material Information on the Company's Financial Position	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
<p>Capital Base of the Bank will be reduced by the redemption of the above mentioned USD 160.815 million (KD 48.759 million) Sukuk certificates.</p>	<p>سيتم تعديل قاعدة رأس مال البنك بمبلغ 160.815 مليون دولار أمريكي (48.759 مليون د.ك.) مقابل الصكوك التي سيتم استردادها.</p>

Significant Effect on the financial position shall be material Information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligation are limited to disclosing the Information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة. فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

Ahli United Bank K.S.C.P.

Established in 1941

Authorized Capital K.D. 250,000,000/-

Issued & Paid up Capital K.D. 238,245,453/300

C.R. 429

Head Office: Darwazat Al-Abdul Razzak

P.O. Box 71 Safat, 12168 Kuwait

Telephone (+965) 1802000, Fax (+965) 22461430

SWIFT CODE: BKMEKWKW



البنك الأهلي المتحد (ش.م.ك.ع.)

تأسس عام ١٩٤١

رأس المال المصرح به - /200,000,000 د.ك.

رأس المال المصدر والمدفوع 238,245,453/300 د.ك.

سجل تجاري ٤٢٩

المقر الرئيسي: دروازة العبد الرزاق

ص.ب ٧١ الصفاة، ١٢١٦٨ الكويت

هاتف : 1802000 (+965) ، فاكس: 22461430 (+965)

سويفت كود: BKMEKWKW